
Zápis Komise dopravy  

Číslo jednání:   2/2019 

Datum konání:  4. 2. 2019  

Předsedající:   Ing. Richard Macháč  

Přítomní:   Pavel Herian, Josef Pavelka, Ing. Josef Straka, Jiří Švejda, EvaTůmová                                    

Nepřítomní:   - 

Omluveni:   Ing. David Forman, Josef Hampl, Ing. Miroslav Horyna,  

                                   Bc. Jan Krátký, 

Hosté:    Zbyněk Mucha 

Zapsal:    Ing. Dagmar Jeníková 

 

1. Vyjádření k setrvání MČ P20 v Asociaci měst pro cyklisty 

KD doporučuje neprodlužovat členství v Asociaci měst pro cyklisty. 

2. Vyjádření k PD „2x RD – Slatiňanská ma parc.č. 2142/12, 2143/1, 2143/2, 

2144/11, 2144/13, 2144/20, 2145/1 a 2145/104“- Rodinné domy Chvalka s.r.o. 

 
KD doporučuje zachovat pro veřejnost prostor průchodu pro chodce mezi ul. Slatiňanskou a ul. Na 

Chvalce v Horních Počernicích. 

3. Vyjádření k PD „stavební úpravy, přístavby a stavba č.p. 221/36 v ul. ve 

Žlíbku“- pátý rozměr  

 
KD upozorňuje na možnost rušení nočního klidu při výrobě, zásobování a distribuci.  

 

4. Vyjádření k PD „Horní Počernice, cyklotrasa A26/EV4 – stavební úpravy“ – 

KOMPRIN s.r.o. 

 
KD bere záměr na vědomí. 

5. Vyjádření k PD „RD Božanovská parc.č. 3567/1  a 3568/1“ – Monika Konhefr 

KD bere záměr na vědomí, ale upozorňuje na nebezpečí při odstavování vozidel na komunikaci z důvodu  

jejího úzkého profilu a frekvenci chodců (ZŠ). 

6. Vyjádření k PD „povolení vyjímky odstupu stavby od hranice pozemku parc. 

3740/1“ – Trutnovský 

KD upozorňuje, že tento záměr nespadá do kompetence Komise dopravy. 

7. Vyjádření k PD „novostavba RD na parc.č. 91/2 v k.ú. Horní Počrnice“ – Tomáš 

Ribánský 

 
KD nemá připomínek. 

8. Vyjádření k PD „novostavba RD na parc.č. 4246/4 v k.ú. Horní Počernice“ – 

Klára Šulcová 

 
KD bere záměr na vědomí. 

 



 

9. Vyjádření k PD „FLEXI park Černý Most na parc.č. 4485/24, 4485/25, 4485/40, 

4485/41, 4485/80, 4485/124, 4485/139, 4485/141, 4485/145, 4485/146, 4485/147, 

4485/149 při ul. Chlumecká“ BBD s.r.o. 

 
KD bere záměr na vědomí, ale upozorňuje, že z dopravního hlediska není vhodné zde umisťovat objekty 

z dalším vysokým objemem dopravního zatížení. 

 

10. Vyjádření k SOKP 510 

KD bere materiál na vědomí.  

11. Návrh zklidnění před ZŠ na území Horních Počernic  

KD se na nejbližším jednání vyjádří k tématu. 

 
 

 

 

Další zasedání KD bude 18. 3. 2019 

Ing. Dagmar Jeníková    Ing. Richard Macháč 

tajemnice Komise dopravy    zástupce předsedy Komise dopravy 

RMČ Praha 20     RMČ Praha 20 


